



INTERNATIONAL COLLEGE

Business Office Department

Schedule of tuition for the year 2018-2019

Dear Parents,

Kindly find below the instructions and schedule for payment of the school fees for the academic year **2018-2019**.

Please follow the steps below to view your child **Fee Note** for the academic year **2018-2019**:

1. Go to IC website www.ic.edu.lb.
2. Choose < Finance & services > from the horizontal menu, then < Student Services >, or from the announcements icon on the main page.
3. Click on < **Fee Note** > then add the student ID Number and password.
4. Print three copies and pay the balance due at any of the banks mentioned on the **Fee Note**.
5. Payment for less than the balance due is not accepted.

To keep all data secure and confidential, please do not share your passwords with anyone, make sure to logout, and close your browser when you finish reviewing your **Fee Note**.

The **Fee Note** reflects the School Fees due for a specific trimester and has to be paid at the bank before the deadline.

IC's policies shall apply in case of failure to pay the School Fees.

For those who wish to **pay the total yearly School Fees**, kindly pass by the Business Office.

Final year students will not be registered as graduates and they would only be provided with an incomplete academic record unless full payment of all outstanding **School Fees** is made.

For any inquiries please call us on 01-367466 extensions 128 or 115 or e-mail us on: studentsection@ic.edu.lb

The schedule of school fees schedule for the academic year 2018-2019*:

	1st Trimester	2nd Trimester	3rd Trimester	
Fee Notes available online	June 21, 2018	October 19, 2018	January 14, 2019	
Payment deadline	July 21, 2018	December 1, 2018	February 15, 2019	Total Year
PRESCHOOL				
PS-MS / NRS-KG1	4,500,000	5,835,000	5,835,000	16,170,000
GS / KG2	4,500,000	5,835,000	5,835,000	16,170,000
ELEMENTARY				
CP / 1 st	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
CE1-CE2 / 2 nd -3 rd	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
CM1-CM2 / 4 th -5 th	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
MIDDLE	4,500,000	6,510,000	6,510,000	17,520,000
SECONDARY	4,500,000	7,010,000	7,010,000	18,520,000
IB I / IB II	4,500,000	7,885,000	7,885,000	20,270,000

*The school fees do not include the instructional materials.

Refunds:

- The first trimester School Fees are refundable only if a written request is submitted to the Business Office prior to **June 1**, date after which, no refund shall be made in any case and for any reason whatsoever.
- No refund shall be made for the 2nd and 3rd trimester School Fees in any case and for any reason whatsoever.
- The capital development fee may be refundable only if a written request is submitted to the Business Office prior to **September 1**, date after which, no refund shall be made in any case and for any reason whatsoever.
- In the event the students are **asked to repeat** the class they were enrolled in, they shall have a period of **5 business days**, as of the announcement on the IC's website of the date for providing the school results, to inform the school in writing of their intention to withdraw and to request the refund of the first trimester School Fees. In case the school is not notified within these 5 days, the students shall be considered as repeating and shall be liable to pay the full School Fees.
- In the event a student is **asked to withdraw** from school prior to the start of the academic year, the first trimester School Fees for the next academic year shall be refunded.

Student Section
Business Office
October 2018



INTERNATIONAL COLLEGE

Économat

Calendrier des paiements pour l'année 2018-2019

Chers parents,

Vous trouverez ci-dessous les instructions et le calendrier pour le paiement des frais de scolarité pour l'année scolaire **2018-2019**.

Vous êtes priés de suivre les étapes suivantes afin de repérer la **note de frais** de votre enfant pour l'année scolaire **2018-2019**:

1. Consultez le site de l'IC www.ic.edu.lb.
2. Choisissez < Finance & services > sur le menu horizontal, puis < Student Services > ou cliquez sur l'onglet < Announcements > sur le site web de l'IC
3. Cliquez sur « Fee Note » puis introduisez le numéro d'identification qui figure sur la carte de votre enfant et le mot de passe.
4. Imprimez trois copies et payez le montant à une des banques mentionnées sur la **note de frais**.
5. Aucun paiement inférieur à la somme due ne sera pas accepté.

Afin de garder vos données sécurisées et confidentielles, veuillez ne pas communiquer le mot de passe à qui que ce soit, assurez-vous de vous déconnecter et enfin fermez votre navigateur quand vous avez terminé d'examiner votre **note de frais**.

La note de frais indique le montant des frais de scolarité dus pour un trimestre donné. Ce montant doit être réglé à la banque avant la date limite mentionnée.

La scolarité de votre enfant sera annulée en cas de non-paiement des frais de scolarité.

Pour ceux qui souhaitent régler le **montant total des frais de scolarité annuels**, veuillez passer par l'économat.

Les élèves de terminale seront inscrits en tant que diplômés et obtiendront un dossier scolaire complet seulement lorsque tous leurs frais de scolarité seront intégralement réglés.

Pour tout renseignement, veuillez nous contacter au numéro suivant : 01-367466 postes 128 ou 115 ou par mél à l'adresse suivante: studentsection@ic.edu.lb

Le calendrier des frais de scolarité pour l'année scolaire 2018-2019 est le suivant*:

	1 ^{er} trimestre	2 ^{ème} trimestre	3 ^{ème} trimestre	
Note de frais disponible en ligne	21 juin 2018	19 octobre 2018	14 janvier 2019	
Date limite pour le règlement des frais	21 juillet 2018	1^{er} décembre 2018	15 février 2019	Total annuel
MATERNELLE				
PS-MS / NRS-KG1	4,500,000	5,835,000	5,835,000	16,170,000
GS / KG2	4,500,000	5,835,000	5,835,000	16,170,000
ELÉMENTAIRE				
CP / 1 st	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
CE1-CE2 / 2 nd -3 rd	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
CM1-CM2 / 4 th -5 th	4,500,000	6,085,000	6,085,000	16,670,000
COMPLÉMENTAIRE	4,500,000	6,510,000	6,510,000	17,520,000
SECONDAIRE	4,500,000	7,010,000	7,010,000	18,520,000
IB I / IB II	4,500,000	7,885,000	7,885,000	20,270,000

*Les frais de scolarité n'incluent pas les manuels scolaires.

Remboursements:

- Le premier versement des frais de scolarité ne pourra être remboursé que si **une demande de remboursement écrite est présentée à l'économat avant le 1^{er} juin**. Après cette date, aucun remboursement ne sera effectué, quelle qu'en soit la raison.
- Les 2^{ème} et 3^{ème} versements ne sont, en aucun cas et pour quelque raison que ce soit, remboursables.
- Les frais de développement ne sont remboursables que si une demande de remboursement écrite est présentée à l'économat **avant le 1^{er} septembre**. Après cette date, aucun remboursement ne sera effectué, en aucun cas et quelle que soit la raison.
- Si un élève est **autorisé à redoubler** la classe dans laquelle il/elle était inscrit(e), il/elle dispose de **5 jours ouvrables** à partir de la date de la publication des résultats scolaires sur la page web de l'IC pour informer l'école par écrit s'il/elle souhaite quitter l'établissement et pour demander le remboursement des frais de scolarité du 1^{er} semestre. Dans le cas contraire, l'élève est considéré comme redoublant et est tenu de régler la totalité des frais annuels de scolarité.
- Si un élève est **autorisé à quitter l'école** avant le début de l'année scolaire, les frais de scolarité du 1^{er} semestre de l'année suivante seront remboursés.

Section élèves

Economat

Octobre 2018